

## DECLARATION

TO : The Shanghai Commercial and Savings Bank, Ltd. Hong Kong Branch

Re : The application for opening a personal Renminbi account

I hereby certify that the applicant is a non- Hong Kong resident, and will undertake to inform your bank if the status has subsequently changed to become a Hong Kong resident. I understand that personal Renminbi services relating to non-Hong Kong residents are subject to the Bank' s current terms and conditions for personal Renminbi services as well as general banking and account services. In addition, the following shall apply to non-Hong Kong residents only:

1. Cross-border remittances to or from the Mainland or other places outside Hong Kong are subject to the rules and requirements of the jurisdiction of the originating or receiving markets.
2. Customer is required to notify the Bank immediately if he / she has become a holder of Hong Kong Identity Card.
3. Renminbi-denominated cheques issued by non-Hong Kong residents are for use in Hong Kong only and are NOT for use in the Mainland.

本人謹此聲明開戶申請人爲非香港居民，並承諾一旦開戶申請人成爲香港居民的身分後，會立刻通知 貴銀行。

本人理解及明白非香港居民的個人人民幣服務受 貴行現行所發出之有關個人人民幣服務條款及規則以及一般銀行及戶口服務細則所規限。此外，以下規定只適用於非香港居民的個人客戶：

1. 往來內地或其他香港以外地區的跨境匯款，則受限於收款或付款方所在地的相關規則和規定；
2. 當客戶成爲香港身份証持有人，必需立即以書面通知本行；
3. 非香港居民簽發之人民幣支票只可用於香港及不可用於內地。

Yours faithfully,

---

申請人 Applicant(s)

日期 Date

Identity Confirmed By  
核實身份：